
 Referat, bestyrelsesmøde d. 28. juni 2023. 

Tilstede: Ulrik, Anne, Ib, Ida. Peer forlod mødet umiddelbart efter mødets start. 

Fraværende: Sultan. Susanne Håkansson er efter eget ønske udtrådt af bestyrelsen pr dags dato. 

Mødeleder :Ulrik 

Referent: Ida 

DAGSORDEN: 

1) Bordet rundt, herunder a:bisværme og b) vandinstallationer i strid med vedtægterne 

2) Pasning af hjemmeside 

3) Økonomi, opdatering v. kasserer 

4) Lejekontrakt med kommunen 

5) Status på haveformidling og drøftelse af proces 

6) Status på lugedage og drøftelse af hækklipning 

7) Vanding og tørke, har vi et problem? 

8) Klagesager 

9) Andre henvendelser fra medlemmerne 

10) Igangværende opgaver a: lågerne – b) beskæring af pil og store træer – c) drænprojekt – g) 

udslagskumme 

11) Næste møde 

12) Eventuelt 

 

 

Ad 1a: Der har været henvendelser vedrørende bisværme i haveforeningen. Bestyrelsen kontakter   

biavleren med henblik på forebyggelse af gentagelser. 

Ad 1b: Nogle vandinstallationer er konstateret udført i strid med vedtægterne. Bestyrelsen 

kontakter de pågældende havelejere med henblik på udbedring. 

Ad 2: Foreningens hjemmesides adresse ajourføres. 

Ad 3:Foreningens bankkonto er desværre endnu ikke åbnet. Kassereren tager igen kontakt til 

banken med henblik på at finde en løsning på problemerne, så foreningens udgifter kan blive 

betalt. 

Ad 4: Kontrakten med udslagskumme og opsamlingstank i have 1 er godkendt af kommunen. 

Ad 5: Foreløbig er 5 haver videreformidlet. Udbetaling af depositum må dog vente til foreningens 

bankkonto er tilgængelig for kassereren.  

Foreningens telefon 30 51 69 20 passes af Ulrik.  

Ad 6: Næste lugedag er 22/7, hvor der ikke bliver tale om hækklipning, som udsættes til august. 

Dog planlægges det at trimme det værste af hækken. 

Bestyrelsen vil undersøge prisen for hækklipning. 

Ad 7: Alle medlemmer opfordres atter en gang til at overholde vandingsreglerne. Bestyrelsen 

holder øje med det ugentlige vandforbrug, der er steget lidt i forhold til sidste år. 

Ad 8: En ny klage er modtaget over et medlems adfærd i forbindelse med bisværm i foreningen. 

Klagen er drøftet. 

De to tidligere klagesager er løst. 



Ad 9: Et medlem er bekymret for vandforbruget, da nogle havelejere har vandet i strid med 

vandingsreglerne under tørken. Det aftales, at alle bestyrelsesmedlemmer er bemyndiget til at 

påtale ulovlig vanding, hvis dette konstateres. 

Orientering om byggeri: målfaste byggetegninger opbevares sammen med havelejekontrakten. 

Ad 10: Intet nyt vedrørende låger, træer eller drænprojekt. Arbejdet med udslagskummen er udsat 

til august, hvor der bliver indhentet tilbud fra 3 entrepenørfirmaer. 

Ad 11: Næste møde er 26/7 hos Ib 

Ad 12: Ingen spørgsmål. 
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